
Referat fra møte i lokalt arbeidsmiljøuvalg, LAMU ved 
Institutt for medisinske basalfag IMB 

 
Torsdag 05.12.13, kl. 13.00-14.00, rom 2240 (Avd for biokjemi). 

Tilstede fra arbeidstaker:  

Cathrine Flesche IMBs ledende verneombud, 
verneombud i Avd for biostatistikk, Avd for atferdsfag 
og Administrasjonen, LAMU-medlem 

Marian Berge Andersen Verneombud i Avd for fysiologi, LAMU-medlem 

  

Observatører:  

Henning Bunsow Boldt Verneombud i Avd for anatomi 

Hans Robert Olausen Verneombud i Avd for ernæringsvitenskap 

Hedda Hølen Verneombud i Avd for komparativ medisin 

Torgeir Kvernstuen Seksjonssjef, Intern service 

Ole Henrik Alstad Eiendomsavdelingen (tidl. Teknisk avdeling) 

Nadia Paulsen Studentrepresentant 

 

Tilstede fra ledelsen: 

Eva Helene Mjelde Administrasjonssjef, LAMU-leder 

Jan Gunnar Bjålie Instituttleder, LAMU-medlem 

 

 

Forfall: 

Sophia Salicath Verneombud i Avd for biokjemi 

Tore Geir Thoresen Verneombud for verkstedene 

 

Referent: Anne Skotte, HMS-koordinator, sekretær i LAMU 

 

1. Godkjenning av innkalling 

Ett punkt ble lagt til under «eventuelt: «Opprettelse av valgstyre for valg av 

verneombud» 

 

 

2. Godkjenning av referat fra møtet, 05.09.13 

Ingen innsigelser 

 

 

 



 

 

3. Informasjon fra Eiendomsavdelingen v/Ole Henrik Alstad  

 

o Kanalrensprosjektet  i Domus Medica er i gang. Prosjektet forventes å pågå 

fram til mai/juni 2014. Noe støy må påregnes. Brukerne blir varslet. 

 

o Talevarslingsanlegget skal utbedres, bla skal anlegget samkjøres i ny og 

gammel del av bygget.  

Ledende verneombud vil i likhet med etasjeansvarlige bli involvert i 

evalueringen etter utløst alarm. 

 

o Oppgradering av inngang vest er ferdig. Inngang nord er under arbeid. 

 

o Det skal etableres miljøgård i jordvollen utenfor Eiendomsavdelingen. 

 

o For å bedre adgangskontrollen i bygget skal det etableres flere soner. Dette vil 

bety økt behov for adgangskort i deler av bygget. 

 

 

4. HMS i fellesarealer 

Hver forskningsgruppeleder har ansvar for at all aktivitet i egen forskningsgruppe 

utføres i henhold til regelverket. Dette innebærer bla at tilsatte i forskningsgruppen 

har tilstrekkelig opplæring.  

 

 

5. Prosjekt lederstruktur og representasjon fra vernelinjen  

Ifm prosjekt ny lederstruktur ble representasjon fra vernelinjen diskutert. Det er 

ønskelig at et verneombud fra laboratoriemiljøet deltar på neste møte den 14. 

desember. Verneombud fra Anatomi, Henning Boldt ble invitert. 

 

 

6. Ryddedag vår 2014 v/Eva Mjelde 

Planlegging og gjennomføring ble diskutert. Det er viktig at ryddedagen prioriteres, at 

det er en god plan for gjennomføring og at gruppeledere involveres i prosessen. 

 

 

7. Avviksmeldinger ved IMB v/Anne Skotte 

To avviksmeldinger ble gjennomgått og oppfølgingstiltak ble diskutert. 

 

 



8. Verneområder og verneombud ved IMB v/Eva Mjelde 

Det ble diskutert hvorvidt det kan være en god løsning om verneombud ikke har 

fysisk tilhørighet til sitt verneområde. Det er både fordeler og ulemper knyttet til 

dette. HMS-koordinator undersøker hva regelverket tillater. 

 

 

9. Eventuelt 

Det skal gjennomføres valg av verneombud og vara i verneområdet:  Avd. for 

atferdsfag, Avd. for biostatistikk og Administrasjonen samt verneområdet Avd for biokjemi 

for perioden 2014/2015.  Det ble etablert et valgstyre bestående av Cathrine Flesche og 

Marian Berge Andersen. Valgstyret har ansvar for å finne fram til kandidater til 

verneombudsvervet, gjøre kandidatenes navn og forslagsstillernes navn kjent, 

gjennomføre valget og rapportere valgresultatet til ledelsen. 

 

 

Oslo, 10.12.13 

Anne Skotte 

 


